
 gemeente  

 Hardinxveld-Giessendam 

 

 
            

  

 

 

Concept-besluitenlijst van de op maandag 23 oktober 2017 gehouden openbare vergadering van de 

Werkgroep Sociaal Domein in het gemeentehuis van Hardinxveld-Giessendam  

Aanvang 19.30 uur; Einde 22.00 uur. 

Aanwezig zijn: 

De heer K. Nederveen     voorzitter 

 

De heren  A. van den Berg, M. van Rossum,  

N. Verkaik, en P. aan de Wiel     leden 

       

De heer B. van Houwelingen    wethouder 
Mevrouw S. Klokman     coördinator Sociaal Team 

Mevrouw N. Veuger      beleidsmedewerker afdeling BOO  

De heer K. Janssen     senior-beleidsmedewerker afdeling BOO 

De heer J. Boonstoppel     beleidsmedewerker afdeling BOO 

 

Mevrouw A. van der Ploeg    griffier 

 

Met kennisgeving afwezig zijn: 

De heer W. de Ruiter A.     lid 

 
Aantal aanwezige belangstellenden  3. 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Hij meldt de afwezigheid van de 

heer De Ruiter. De heer Verkaik zal iets later aanschuiven. Wethouder Baggerman wordt vervangen 

door wethouder Van Houwelingen.  

 

2. Vaststellen agenda 

De werkgroep stelt de agenda ongewijzigd vast. 

 

3. Vaststellen concept-besluitenlijst van de  openbare vergadering 

van  21 juni 2017 

De besluitenlijst worden ongewijzigd vastgesteld en openbaar gemaakt. 

 

 



 - 2 - 

De heer Verkaik heeft aangegeven graag een toelichting van de wethouder te ontvangen bij de 

nagezonden mededeling (verwoord bij de rondvraag) die wel was geagendeerd maar niet uiteengezet 

is op 21 juni.  

Omdat de heer Verkaik later arriveert, stelt de voorzitter voor dit punt aan het einde van de 

vergadering te behandelen. 
 

 

4.  Doorontwikkeling Sociaal Team  

Mevrouw Klokman geeft een toelichting op de stand van zaken in de doorontwikkeling die in gang is 

gezet.   

 

De heer Verkaik betreedt om 19.35 uur de vergadering. 

 

Mevrouw Klokman zegt dat ervoor is gekozen hierbij de inhoud leidend te laten zijn. Belangrijk 

uitgangspunt hierbij is dat het streven is meer op ‘de voorkant’ (preventie) in te zetten. Naar 

verwachting zijn de  vervolgstappen die nu worden gezet in februari afgerond. Hierover verschijnt dan 

een rapportage.  

 

5. Invlechting Drechtsteden  

De heer Boonstoppel schetst de stand van zaken in dit proces. Hij geeft aan dat de verschillende 

groepen van cliënten worden geïnformeerd en dat een persoonlijke aanpak centraal staat. Vanaf 1 

oktober worden er voor de Wmo ruim 400 keukentafelgesprekken gevoerd met de cliënten in het 

kader van een herindicatie. Daarbij wordt hun huidige situatie omgezet naar de nieuwe situatie vanaf 

2018. 

 

De heer Aan de Wiel meldt een praktijkgeval waarbij de consulent niet voldoende op de hoogte was 

van de persoonlijke situatie van de cliënt.  

De heer Boonstoppel zegt dit mee te nemen naar het team dat de herindicaties uitvoert.  

 

De heer Van den Berg vraagt naar de toekomst van het Wmo-loket. 

De heer Boonstoppel antwoordt dat hierover een informatienota zal verschijnen. Vanaf 1 januari 2018 

zal het Wmo-loket twee dagdelen per week geopend zijn. Deze wordt bemenst door een medewerker 

van de Sociale Dienst Drechtsteden. De cliënten kunnen hier vanaf dat moment ook terecht met hun 

vragen over Werk en Inkomen. De loketfunctie wordt hiermee verbreed. 

 

De heer Boonstoppel grijpt terug op de presentatie in De Ontmoeting van 14 september over de 

beleidsverschillen tussen de huidige regelingen in de Alblasserwaard & Vijfheerenlanden en de 

regelingen vanaf 1 januari 2018 bij Drechtsteden. Een verschil dat is geconstateerd is de jaarlijkse 

financiële tegemoetkoming voor Chronisch zieken en gehandicapten (€ 350). Binnen De Drechtsteden 

bestaat een dergelijke regeling niet. Omdat de Sociale Dienst Drechtsteden (SDD) ook onvoldoende 

andere regelingen heeft om dit te compenseren voor deze specifieke doelgroep, heeft het college 

besloten deze tegemoetkoming in 2018 lokaal te continueren.  

 

De heer Boonstoppel meldt dat ook is besloten dat de cliënten hun woon- of vervoersvoorziening 

mogen houden. Alle gecontracteerde aanbieders gaan mee over naar Drechtsteden. 

De heer Verkaik vraagt hoe het staat met de inkoop van extra huishoudelijke hulp. Tijdens de 

Ontmoeting van 14 september is aangegeven dat dit per 1 juli 2018 niet meer mogelijk is. 
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De heer Boonstoppel antwoordt dat binnen Drechtsteden een systeem van cheques bestaat en dat dit 

inderdaad per 1 juli 2018 vervalt. De cheques kunnen wel tot eind 2018 worden verzilverd. 

 

De heer Boonstoppel vervolgt dat ook de verbinding tussen het Sociaal Team en de SDD is gelegd. 

Voor de onderdelen Wmo, Schuldhulpverlening en participatie zijn vaste contactpersonen aanwezig 

voor ons Sociaal Team.  

Eind december volgt nog een raadsvoorstel waarin wordt voorgesteld de bestaande Wmo regelingen 

in te trekken. 

 

De heer Verkaik constateert dat er verschillen zijn tussen Drechtsteden en Avres ten aanzien van de 

toegang tot het  minimabeleid.  Hij zou graag inzicht hierin ontvangen zodat de raadsleden uit 

Hardinxveld-Giessendam die als Drechtraadslid gaan fungeren goed beslagen ten ijs komen.   

 

6.  Maatschappelijke Agenda.  

De heer Boonstoppel zegt dat na de besluitvorming eind september over de Maatschappelijke Agenda 

(MAG) nu de aanbesteding van de penvoerder(s) in gang is gezet. De heer Janssen neemt de 

werkgroep mee in de verschillende stappen in het proces. Hij gaat hierbij in op de sturing en 

rolverdeling van college en raad bij de MAG aan de hand van de vragen in de sheets van de 

presentatie. 

 

Pag 4/10:  Hoe ziet u het gezamenlijke proces van het opstellen van de startfoto en de MAG HG met 

de MAG-partners in de praktijk voor zich. 

Na enige discussie concludeert de werkgroep dat met elkaar al werkende weg dit proces vorm zal 

krijgen. Het is een gezamenlijke ontdekkingstocht.  

 

Pag 6/10: Hoe wordt het MAG-budget bepaald en op welke manier wordt dit budget vervolgens 

verdeeld over de hoofdthema’s 

Geconcludeerd wordt dat deze discussie niet binnen het verband van de werkgroep past. Daarnaast is 

er tijdens de besloten vergadering van 5 oktober al het nodige aangegeven waar rekening mee 

gehouden kan worden. 

 

Pag 8/10: Welke rol is weggelegd voor de gemeente bij de uitvoering van de MAG 

De werkgroep stelt zich op het standpunt dat deze rol is weggelegd voor de penvoerder en dat de 

gemeente wat meer op afstand komt. De gemeenteraad zal via de reguliere Planning & Controlcyclus 

budget en de inhoudelijke beleidsinvoering beoordelen. Het college voert uit via de penvoerder.  

 

7.  Mogelijkheid tot het stellen van vragen over actueel 

verschenen informatienota’s en artikel 12 RvO vragen  

De voorzitter biedt de gelegenheid vragen te stellen over de toegezonden bijlagen a t/m e 

 

a. Raadsinformatienota kwaliteitskader beschermd wonen 

b. Raadsinformatienota brief toereikend budget Jeugdhulp 

c. Nieuwsbrief 9 juni 2017 beschermd wonen  

d. Cliëntervaringsonderzoek Wmo 2016  

e. Brief inzake Signalen Proces MAG 

 

De informatienota’s worden doorgenomen en de heren Nederveen, Verkaik en Aan de Wiel stellen 

diverse vragen die worden beantwoord door de heer Boonstoppel en mevrouw Veuger.  
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Bij de raadsinformatienota kwaliteitskader Beschermd Wonen informeert de heer Verkaik naar de 

wijze van toezichthouden. Hij vraagt op welke wijze de resultaten met het college worden gedeeld. 

De heer Boonstoppel antwoordt dat het college adviezen ontvangt indien er iets ontbreekt of 

aangepast dient te worden. Er kan dan meteen gehandeld worden. Hij zegt toe de raad het 

jaarverslag toe te zenden.  

 

6.  Rondvraag  

De voorzitter grijpt terug op agendapunt 3 ‘Vaststellen concept-besluitenlijst van de  openbare 

vergadering van  21 juni 2017’ en stelt de openstaande vraag van de heer Verkaik aan de orde. 

De heer Verkaik vraagt zich af of de gemeente geen risico loopt door de Wmo-verordening niet aan te 

passen. Onze verordening is immers niet conform de geldende wet- en regelgeving.  

 

De heer Boonstoppel antwoordt dat de toets meer is dan alleen de wet- en regelgeving. Het gaat ook 

om een onderzoek of de tarieven reëel zijn. Alles bij elkaar opgeteld is de inschatting dat het risico niet 

groot is. 

 

De heer Aan de Wiel informeert naar de raadsinformatienota die zou verschijnen over het niet 

deelnemen van de William Schrikker Stichting aan de aanbesteding.  

 

De voorzitter zegt toe dat dit wordt nagegaan.  

 

(noot griffier: de informatienota is beschikbaargesteld via de lijst van ingekomen stukken week 43) 

 

De werkgroep geeft aan de volgende keer op locatie graag de Buitenhof te willen bezoeken.  

De mogelijkheden hiervoor zullen worden nagegaan. 

7.  Sluiting 

 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering om 22.00 uur en dankt de 

aanwezigen voor hun inbreng. 

 


